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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 

GRADSKO VIJEĆE 

KLASA: 021-05/18-01/5 

URBROJ: 2186/026-01-18-7 

Varaždinske Toplice, 26. srpnja 2018. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 26. srpnja 2018. 

 

sa 12. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica, održane 26. srpnja 2018. godine. Sjednica je 

sazvana pisanim putem, pozivom KLASA: 021-05/18-01/5, URBROJ: 2186/026-01-18-1 od 11. srpnja 

2018. godine. Sjednica Gradskog vijeća održana je u prostoriji Gradske vijećnice, Varaždinske Toplice, 

Ulica maršala Tita 4, a započela je sa radom u 16.00 sati. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Franjo Prstec, koji je pozdravio gradonačelnicu, zamjenika 

gradonačelnice te stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednik je zamolio da se prozovu vijećnici.  

Nakon izvršene prozivke predsjednik konstatira da je sjednici nazočno 12 vijećnika od ukupno 15 vijećnika 

te da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 

 

Sjednici su nazočili: 

 

Ivan Dvorski, Stjepan Denžić, Franjo Prstec, Srećko Detelj, Dragutin Šarec, Danijel Remenar, Marko Sopić, 

Dragan Dašić, Nenad Posavec, Josip Obad, Mladen Huzjak i Željko Bedeković. 

 

Sjednici nije prisustvovao vijećnik Draženko Pokos, Borislav Antolković i Marko Plišo.  

 

Pored vijećnika sjednici su nazočili: 

Dragica Ratković, gradonačelnica, Ivica Čičak, zamjenik gradonačelnice i Nives Ernoić, pročelnica JUO 

Grada Varaždinskih Toplica. 

 

Zapisničar: Martina Loborec       

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća održane 18. lipnja 
2018. godine. Na upit predsjednika da li ima primjedbi na zapisnik, nitko od prisutnih vijećnika nije se javio. 
 
Kako nitko od prisutnih vijećnika nije imao primjedbu na zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, predsjednik je stavio zapisnik na glasovanje. 
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Gradsko vijeće je zapisnik sa 11. sjednice Gradskog vijeća održane 18. lipnja 2018. godine prihvatilo 

jednoglasno. 

 

 

 

PITANJA VIJEĆNIKA, ODNOSNO AKTUALNI SAT.  

 

Vijećnik Josip Obad postavio je prvo pitanje gradonačelnici. 

Zanima ga što će se poduzeti s cestom koja prolazi iznad njegove hale, napominje da je asfalt uništen 

odnosno da je puknuo po sredini ceste te iz toga puknuća raste trava. Navodi da cesta nije u nadležnosti 

Grada Varaždinskih Toplica, predlaže da se urgira kod ŽUC-a.  

 

Drugo pitanje vijećnika Obada odnosi se na cestu od Casanove prema Posernici (jama), obećano je da će 

se ta cesta urediti, pošodrati, navodi da tu cestu svakodnevno koristi deset osoba i da im je bilo obećano 

da će se cesta urediti.  

 

Nadalje vijećnik Obad postavlja pitanje vezano uz poslovanje TD Forum Toplice d.o.o. 

Napominje da je prošlo dosta vremena od kupnje traktora i priključaka, zanima ga koliko se radi sa 

traktorom. Nadalje zahtjeva da se pripremi izvješće o korištenju traktora i izvješće o korištenju radnog stroja 

JCB-a.  

 

Na prvo pitanje gradonačelnica odgovara da će zatražiti informaciju od ŽUC-a za navedenu cestu, na 

drugo pitanje vijećnika Obada gradonačelnica odgovara da će provjeriti te da će dati informaciju na idućoj 

sjednici vezano za cestu od Casanove do Posernice. 

 

Na treće pitanje gradonačelnica odgovara da za radni stroj JCB ima stalno posla te da postoje upiti 

građana zašto se započnu radovi pa onda stroj ode na drugo mjesto, navodi da stroj ide na mjesto gdje je 

prioritet, primjerice u slučaju da se radi o puknuću vodovodne cijevi ili slično, logično je da će stroj biti 

poslan da prvo odradi taj posao. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić postavio je pitanje vezano za poslove koje odrađuje ŽUC. Smatra da prilikom 

radova naprave dosta propusta, primjerice, zatrpaju odvodni kanal, a ne naprave drugi. Nadalje navodi da 

se planira asfaltirati cesta u Donjoj Poljani kod obitelji Katalenić, smatra da je potrebno kvalitetno odraditi 

poslove te zbog postojećeg stanja terena navoziti cestu prije asfaltiranja. Nadalje smatra da je potrebno 

postaviti ležeće policajce na dijelu cestu u Leskovcu Topličkom kako bi se promet na tom području usporio. 

 

Gradonačelnica navodi da će provjeriti vezano za informacije koje je iznesao vijećnik Denžić, a koje se 

odnose na radove koje izvodi ŽUC na području Grada Varaždinskih Toplica. Što se tiče usporavanja 

prometa u Leskovcu Topličkom, gradonačelnica navodi da će služba uputiti dopis prema MUP-u u kojem će 

tražiti mišljenje struke. 

 

Vijećnik Željko Bedeković postavio je pitanje vezano za dječje igralište u Donjoj Poljani. Navodi da zbog 

neuređenosti igrališta nije moguće doći s djecom na to igralište. Smatra da obzirom da je 1/1 vlasnik Grad 

Varaždinske Toplice, to se nebi smjelo dopustiti. Nadalje navodi da je kupljena kosilica za te potrebe, ali se 

očito ne koristi. 

 

Nadalje vijećnika Bedekovića zanima na koji način se je donijela odluka o povećanju grobne naknade, 
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odnosno, zanima ga da li je poštivana procedura te da li je o tome odlučivao Savjet potrošaća, ujedno ga 

zanima tko su članovi tog Savjeta. 

 

Pročelnica Nives Ernoić odgovara na pitanje vezano uz povećanje grobne naknade. Navodi da je zahtjev 

TD Forum Toplice d.o.o. dostavljan u JUO Grada Varaždinskih Toplica te da je provedena procedura koja 

je uključivala sazivanje Savjeta potrošaća čiji su članovi, predsjednik Gradskog vijeća, gospodin Franjo 

Prstec, ona, kao pročelnica JUO Grada Varaždinskih Toplica te gospođa Sanja Keretić, kao predstavnica 

Savjeta za zaštitu potrošaća Varaždinske županije. Navodi da se je komisija sastala tijekom svibnja te da je 

razmatrala zahtjev za povećanje cijene grobne naknade. Gospođa Keretić razmotrila je zahtjev iz kojeg je 

bilo vidljivo da se cijena nije povećavala duži niz godina, isto tako zaključeno je da je zahtjev za povećanje 

grobne naknade vrlo dobro obrazložen od strane direktora TD Forum Toplice d.o.o., te je kao takav 

jednoglasno prihvaćen. 

 

Na pitanje vijećnika Bedekovića vezano za održavanje dječjeg igrališta u Donjoj Poljani odgovorila je 

gradonačelnica. Navodi da je u JUO Grada Varaždinskih Toplica zaprimljen zahtjev MO Donja Poljana za 

kupnju nove kosilice za održavanje navedenog igrališta. Zahtjev je odobren te je kosilica predana na 

korištenje MO Donja Poljana, nisu joj poznati razlozi zašto se kosilica ne koristi. 

 

Vijećnik Srećko Detelj navodi da postoji veliko nezadovoljstvo ljudi izazvano stanjem ceste koja ide od 

Gredli prema Tuhovcu i nadalje, smatra da nikad nije bila tako loša cesta kao sada. 

 

Vijećnik Detelj predlaže da se napiše dopis kojim se budu upozorili vlasnici posjeda da su dužni održavati 

područje koje se nalazi u profilu puta. Smatra da je problem u tome što kroz takve ceste uz koje se ne 

održava zemljište, ne može proći Hitna služba, vatrogasci i policija u hitnim slučajevima.  

 

Pročelnica odgovara na pitanje vijećnika Detelja. Navodi da komunalni redar svakodnevno dostavlja 

upozorenja kojim poziva vlasnike zemljišta da održavanju svoju nekretninu, također izdaje i kazne. Navodi 

da je problem u procesu koji može trajati tjednima, a i mjesecima. Napominje da nije moguće poslati 

komunalnu firmu da počisti neodržavana mjesta, a onda ispostaviti vlasniku račun, to na žalost tako ne ide. 

Navodi da postupak može trajati od 4 – 10 mjeseci, zakone nije moguće preskočiti. Nadalje navodi da 

komunalni redar radi u komunikaciji s policijom u slučaju ako nema odgovora od vlasnika nekretnine tada 

se zove policija, nakon toga policija zove PZC, oni izlaze i čiste prema prijavi. 

 

Vijećnik Dragan Dašić smatra da je prioritet urediti komunalnu infrastrukturu te nerazvrstane ceste. Smatra 

da Grad Varaždinske Toplice ne održava dovoljno dobro svoje ceste, a niti Grad općenito. Nadalje smatra 

da je gradski trg neuređen, navodi kao primjer neuređene žardinjere te smeće koje je potrebno počistiti. 

Nadalje navodi da se ceste loše održavaju, stava je da bi za prvu silu bilo dovoljno zapuniti zapunom 

kritične točke na cestama. 

Stava je da se standard grada očituje putem dobro uređenih cesta i lijepo uređenog grada. 

Nadalje navodi da je potrebno utvrditi standard održavanja groblja. 

 

Gradonačelnica odgovara da se slaže da je potrebno još puno raditi, ali smatra da se ne smije osporiti 

činjenica da ulica u Varaždinskim Toplicama, prema školi, nije imala vodovod. Smatra da svakako ulicama, 

odnosno području unutar grada, treba dati prioritet nad područjima izvan grada, odnosno područjima gdje 

se nalaze vikendice. Napominje da svim stanovnicima grada treba omogućiti isti standard življenja.  

 

Vijećnik Marko Sopić postavlja pitanje vezano za odlaganje stakla u za to predviđeni kontejner, navodi da 
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je kontejner bio napunjen te da nije bilo moguće odložiti staklene boce. Postavlja pitanje zašto kontejner 

nije ispražnjen. 

 

Pročelnica odgovara da je to pitanje aktualno zadnjih par dana. Navodi da su sva zvona na području grada 

bila prepuna jer Eko Flor d.o.o. nije izvršio odvoz. Nadalje navodi da postoji saznanje da Čistoća d.o.o. nije 

uspjela isprazniti zvono za odlaganje stakla u Tuhovcu iz razloga jer je zvono bilo oštećeno te nije bilo 

moguće izvršiti pražnjenjenje. 

Taj problem je ubrzo riješen te su sva zvona na području grada ispražnjena. 

Pročelnica navodi da se postojali određeni problemi u početku rada Čistoće d.o.o., ponajprije izazvani 

nepažnjom građana te odlaganjem otpada na nepropisan način. Smatra da je bilo potrebno vrijeme 

prilagodbe, kako građana tako i isporučitelja javne usluge odvoza komunalnog otpada. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec postavlja pitanje vezano za plinifikaciju u ulici Matije Gupca u Varaždinskim 

Toplicama, stava je da treba požuriti asfaltiranje u toj ulici obzirom da je plinifikacija završena. 

 

Nadalje postavlja pitanje vezano za plinifikaciju prema Pišćanovcu, Škarniku i Čurilovcu. Zanima ga da li se 

što radi po tom pitanju. 

 

Gradonačelnica odgovara da je služba grada tjekom ožujka zaprimila obavijest Termoplina d.d. da će se 

započeti s uređenjem ulice Matije Gupca, Zlate Šufflay i M. Ožegovića.  Pregovaralo se je da se sve tri 

ulice pokrpaju za početak, dok se ne bi potpuno uredile. Nadalje navodi da traju pregovori s Elektrom 

Varaždin o provođenju kabeliranja i da se ulica Matije Gupca do kraja uredi, što uključuje nogostup, kolnik i 

javnu rasvjetu. 

 

Na pitanje vezano za plinifikaciju prema Pišćanovcu, Škarniku i Čurilovcu, gradonačelnica odgovara da se 

sjeća da je već bilo postavljeno pitanje u vezi toga, navodi da će ponovno uputiti zahtjev Termoplinu da se 

očituju o tome. 

 

Gradonačelnica navodi da će iskoristiti priliku da spomene ukratko projekte koje je služba prijavila na 

otvorene natječaje, navodi da se je Grad uključio u projekt edukacije o načinu odlaganja komunalnog 

otpada, vrijednost projekta je 1.200.000,00 kuna. Nadalje navodi projekt „Zaželi“ u koji se je Grad 

Varaždinske Toplice uključio sa susjednim gradovima i općinama a sve s ciljem zapošljavanja ženskih 

osoba starije životne dobi, na radnom mjestu gerontodomaćice. Nadalje navodi da je sa Ministarstvom 

demografije potpisan ugovor o dodjeli 155.000,00 kuna za uređenje senzomotorne dvorane. 

Gradonačelnica smatra da se puno radi i da su rezultati vidljivi što je osobito veseli. 

 

Vijećnik Josip Obad navodi da se mora vratiti na pitanje vezano za kosilicu koja je kupljena za potrebe MO 

Donja Poljana. Navodi da je predsjednik MO Donja Poljana poslao upit u Grad Varaždinske Toplice vezano 

za košnju trave na dječjem igralištu te za čišćenje područja oko spomenika, kojeg inače održava grad. 

Vijećnik Obad navodi da je čitao odgovor pročelnica na taj upit predsjednika MO Donja Poljana, te smatra 

da takav način komunikacije ne vodi ničemu.   

 

Stava je da se tako ne može razgovarati niti gradonačelnica niti pročelnica, nije mu jasno što se ne 

razumije u zahtjevu, navodi da je zatraženo da se očisti područje oko spomenika kojeg održava grad, a radi 

se i o području kojeg se ne može održavati kosilicom. 

 

Nadalje napominje da slušajući sve pravne odgovore pročelnice vezane za čišćenje, kažnjavanje, 
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održavanje, komunalnog redara, navodi da svi znaju da se tu ne radi ništa. Navodi da u tim odgovorima ne 

čuje ništa novo, smatra da su uvijek isti, misleći pritom i na upite vezane uz rad komunalnog redara. 

Smatra da drugi gradovi i općine problem neodržavanja nekretnina rješavaju na način da se nekretnina 

očisti i ispostavi se račun vlasniku nekretnine, samo kod nas to traje mjesecima. Nadalje navodi da 

pročelnica prilikom odgovaranja redovito skreće s teme i govori litanije koje nisu uopće tema u tom 

trenutku. 

 

Vijećnik Obad postavlja pitanje vezano za povećanje grobne naknade, zanima ga da li je groblje nakon tog 

povećanja bolje uređeno, zanimaju ga rezultati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća poziva da se sjednici priključi direktor TD Forum Toplice d.o.o. te da obrazloži 

vijećniku Obadu i ostalim vijećnicima sve što ih zanima. 

 

Direktor TD Forum Toplice d.o.o. navodi da bi se povećanjem grobne naknade, groblja podigla na višu 

razinu uređenosti. Smatra da što se tiče Foruma Toplice d.o.o. ne bi trebalo biti problema da se to ostvari, 

ali također napominje da što se tiče samog korisnika groba, nije moguće predvidjeti i utjecati da li će 

korisnici  održavati svoje grobove, to nije u domeni Foruma Toplice d.o.o., kao komunalne firme za 

održavanje groblja. Nadalje napominje da još uvijek nisu fakturirani računi nakon povećanja cijene grobne 

naknade tako da se u ovom trenutku niti ne može usporediti odnosno govoriti o financijskim pokazateljima. 

 

Napominje da je za održavanje groblja fakturirano 266.000,00 kuna, oko 214.000,00 kuna se naplati, a 

54.000,00 kuna je trošak zbrinjavanja otpada. 

Nadalje gospodin Majcen navodi da su vidljive i druge promjene što se tiče poslovanja, navodi da je veliki 

problem bio što su kontejneri koji se nalaze na groblju bili praktički dostupni građanima da odlažu razni 

otpad, sada je to stavljeno pod kontrolu, područje je ograđeno i pod lokotom. Smatra da se puno radi i da 

su promjene vidljive, stava je da treba vremena. Nadalje navodi da postoje opravdani razlozi za povećanje 

cijene grobne naknade, napominje da ukoliko je potrebno može ih nabrojati. Nadalje navodi da je od 1. 

travnja 2018. do sada za održavanje groblja utrošeno 104.000,00 kuna. 

 

Vijećnik Dragan Dašić stava je da treba utvrditi što je dobro, a što loše održavanje groblja. Smatra da treba 

napraviti kalkulaciju i da se toga treba držati te na taj način zatvoriti usta svima. 

 

Vijećnik Željko Bedeković postavlja pitanje direktoru Majcenu. Zanima ga na koji se način bude uložilo u 

održavanje groblja, te da li se bude tko zaposlio na tom radnom mjestu. Napominje da je za održavanje 

groblja prije bila zadužena jedna osoba i groblje je bilo uvijek lijepo uređeno. 

 

Direktor Majcen odgovara da zbog prirode posla nije moguće očekivati da će posao održavanja groblja 

odrađivati jedna osoba. Navodi da ukoliko se pokaže da postoji mogućnost zapošljavanja novih radnika, 

naravno da će se težiti tome. 

 

Pročelnica se je osvrnula na pitanje gospodina Obada vezano za dopise predsjednika MO Donja Poljana 

gospodina Huzjaka. Navodi da je istina da je gospodin Huzjak više puta slao e-mailove s upitima, jedan od 

upita bio je u vezi ulice Martina Pušteka napominje da se je na taj e-mail odmah reagiralo.  

Nadalje pročelnica navodi da stav vijećnika Obada da ona puno priča a malo kaže, je njegov stav, moguće 

i stav ostalih vijećnika, ali zbog prirode svog zanimanja ona mora spomenuti pravne propise.  

Nadalje navodi da je u drugom e-mailu gospodin Huzjak spomenuo stanje Vinogradske ulice i ulice prema 

domu. Navodi da se je i na taj e-mail očitovala te je navela da je cesta prohodna, dalje nije odgovarala jer 
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je cesta bila u fazi pripremanja za asfaltiranje te se kao takva nije imala potrebu dodatno uređivati prije 

toga. Nadalje pročelnica navodi da se mora osvrnuti i na kosilicu koja je više puta spomenuta tijekom ove 

sjednice. Istina je da je kosilica kupljena prošle godine na zahtjev MO Donja Poljana te da je namijenjena 

za održavanje dječjeg igrališta. Stava je da s kosilicom nije moguće održavati živicu ali smatra da je 

moguće održavati travu na igralištu i oko spomenika. Smatra da je kosilica kupljena da se koristi te da 

ukoliko to nije bilo moguće bilo bi korektno da je netko javio da se kosilica ne može, neće ili ne želi koristiti. 

Napominje da MO nije dostavio očitovanje zašto se kosilica koja je kupljena u svrhu održavanja dječjeg 

igrališta, nije koristila. 

 

 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik iznosi da je Prijedlog dnevnog reda primljen uz poziv za sjednicu.  

Predsjednik je napomenuo da je poziv za sjednicu zajedno s materijalima iz opravdanih razloga dostavljen 

u roku kraćem od sedam dana prije sjednice. Naime, većina gradskih vijećnika najavila je odsutnost zbog 

korištenja godišnjih odmora, a kako je u tijeku priprema svečane sjednice potrebno je donijeti odluku o 

javnim priznanjima. 

 

Na dnevnom redu sjednice, pod točkom 3. nalazi se prijedlog odluke o izmjeni prometnog uređenja na 

javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Grada Varaždinskih Toplica, a koja se 

odnosi na jednaku temu kao i istoimeni prijedlog odluke koji je bio izložen na 10. sjednici Gradskog vijeća 

od 5. svibnja 2018. ove godine. Predsjednik podsjeća da je graonačelnica kao ovlaštena predlagateljica, taj 

prijedlog skinula s dvevnog reda, a prema poslovniku Gradskog vijeća, prijedlog skinut s dnevnog reda 

sjednice može se ponovno staviti na dnevni red po isteku roka od tri mjeseca, osim ako Gradsko vijeće ne 

odluči drugačije. 

 

Stoga, prije donošenja odluke o sadržaju dnevnog reda, predsjednik je upitao vijećnike da li su suglasni s 

uvrštavanjem točke 3. na dnevni red, prije isteka roka od 3 mjeseca od kada je ona skinuta s dnevnog reda 

10. sjednice.  

 

Tko je suglasan s uvrštavanjem točke 3. dnevnog reda? 

Tko je protiv? 

 

Predsjednik konstatira da je za današnju sjednicu sa 7 glasova „za“ i 5 glasova „protiv“ prihvaćeno 

predloženo uvrštavanje točke 3. dnevnog reda. 

 

Potom je upitao vijećnike da li imaju prijedlog za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. 

 

Kako nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda predsjednik Gradskog vijeća dao je na 

glasovanje predloženi Dnevni red: 

 

Tko je za? 

 Tko je protiv?  

 Tko je suzdržan? 
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Gradsko vijeće je „većinom glasova“ prihvatilo predloženi Dnevni red. 

Predsjednik konstatira da je za današnju sjednicu sa 7 glasova „za“ i 5 glasova „protiv“ prihvaćen 

predloženi Dnevni red. 

 

 
D  N  E  V  N  I      R  E  D 

 
 

1. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2018. godini, 

2. Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći obitelji Jakopčić, 

3. Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama  

te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica. 

 

 
 

TOČKA 1. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA  
GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA U 2018. GODINI 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada 

Varaždinskih Toplica u 2018. godini, kojeg su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2018. 

godini, na razmatranje i donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je pročelnicu Nives Ernoić. 

 

Pročelnica navodi da su Odlukom o javnim priznanjima Grada Varaždinskih utvrđena javna priznanja koja 

Grad dodjeljuje fizičkim i pravnim osobama za iznimna postignuća i doprinos od interesa za ugled i razvoj 

Grada, i to naročio u područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i 

unaprjeđenja okoliša, tehničke kulture, zdravstva, socijalne skrbi, humanitarne djelatnosti i drugim javnim 

djelatnostima. Javna priznanja izkaz su posebne počasti te se njima ne stječu nikakve imovinskopravne 

obveze ili prava. Javna priznanja Grada su Povelja počasnog građanina, nagrade Grada - nagrada za 

iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju, nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada u 

zemlji i svijetu, nagrada najboljim učenicima osnovnih škola, srednjih škola i studentima te zahvalnice 

Grada.  

 

Nadalje navodi da je postupak dodjele javnih priznanja uređen je daljnjim odredbama iste Odluke kojom je 

propisano kako javna priznanja dodjeljuje Gradsko vijeće na svečanoj sjednici, time da isto tijelo, 

prethodno, prema prijedlogu Povjerenstva za dodjelu javnih priznanja, odlučuje o samoj dodjeli predmetnih 

priznanja. Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja jest tijelo koje se sastoji od sedam članova, a to su 

predsjednik Gradskog vijeća, gradonačelnica i gradski vijećnici. Postupak dodjele javnih priznanja 

započinje objavom javnog poziva za predlaganje kandidata.  

 

Pročelnica navodi da je Povjerenstvo za dodjelu javnih priznanja ove godine, raspisalo Javni poziv za 

predlaganje kandidata za dodjelu Javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2018. godini, rok za 

prijavu kandidata bio je do dana 08. srpnja 2018., time da je, u tom roku, podnijeto ukupno 7 prijava.  
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O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Vijećnik Srećko Detelj navodi da je mislio da je prvoaprilska šala kad je vidio tko je predložen za kandidata 

za dodjelu javnog priznanja, misleći pritom na kandidata Stanka Medvedca i Matu Halužana. Smatra da je 

obrazloženje prijedloga kandidata smješno i besmisleno. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić navodi da se ne slaže s komentarom vijećnika Detelja te da on ne zna što je 

gospodin Mato Halužan napravio za Grad Varaždinske Toplice, jer u suprotnom ne bi tako govorio. 

Nadalje, što se tiče komentara za kandidata Stanka Medvedca, navodi da mu je poznato kako su prije bili 

koalicijski partneri, ali nakon što je prekinuta politička suradnja, očito si više nisu toliko dobri. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec navodi da podržava da se nagrade svi koji su učinili nešto dobro za grad, smatra 

da i gospodinu Medvedcu treba dati priznanje, bez obzira kojoj političkoj opciji pripada. Napominje da je 

gospodin Medvedec rušio jednu i drugu vlast, te da je on „zajednički“. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća napominje da je svatko mogao predložiti kandidata za dodjelu javnog 

priznanja. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da su građani devastirani time što nisu predložili kandidate, smatra da su 

time i krivi što se na popisu prijedloga kandidata nisu našla imena koja to možda više zaslužuju. 

 

Pročelnica navodi da je obrazloženje napisano nastavno na prijedlog kandidata koji je primljen, za 

gospodina Halužana u prijedlogu je istaknut njegov humanitarni rad. 

 

Vijećnik Željko Bedeković napominje da svatko može predložiti svakoga. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog 
Odluke o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2018. godini. 
 

Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ (jednoglasno) donosi Odluku o dodjeli javnih priznanja Grada 

Varadinskih Toplics u 2018. godini. 

 

Tekst akta glasi: 

  

O D L U K U 

o dodjeli javnih priznanja Grada Varaždinskih Toplica u 2018.  godini 

 

 

I. OPĆA ODREDBA 

 

Članak 1. 

 

 Ovom Odlukom dodjeljuju se javna priznanja Grada u 2018. godini fizičkim i pravnim osobama za 

njihova iznimna postignuća i doprinos od interesa za ugled i razvoj Grada, i to naročito u područjima: 

gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke kulture, 

zdravstva, socijalne skrbi, humanitarne djelatnosti i drugim javnim djelatnostima.  

 

 Javna priznanja također su iskazi javne zahvalnosti domaćim i stranim fizičkim i pravnim osobama, 
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zaslužnima za gospodaski, društveni i opći razvoj lokalne zajednice.  

 

 Javna priznanja predstavljaju iskaz posebne počasti Grada.  

 

I. NAGRADA ZA ŽIVOTNO DJELO 

 

Članak 2. 

 

  Nagrada za životno djelo dodjeljuje se fizičkoj osobi koja je svojim višegodišnjim radom i 

djelovanjem postigla trajne i značajne rezultate od vrijednosti za razvoj lokalne zajednice, ugled i 

promicanje Grada u područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja 

okoliša, tehničke kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i javnog 

sektora.  

 

 Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za životno djelo iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u 

papirnatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te pisanim stiliziranim slovima na podlozi s 

istaknutim grbom Grada.  

 

Nagrada za životno djelo dodjeljuje se:  

 

1. Zlatku Pipleku iz Varaždinskih Toplica, Boričevec Toplički 12h, prema prijedlogu gospođe 

Suzane Remenar iz Varaždinskih Toplica, Cvjetna 22.  

 

Zlatko Piplek jest istaknuti glazbeni pedagog koji je čitav svoj profesionalni put posvetio 

edukaciji mladih generacija te širenju glazbene kulture i naobrazbe, očuvanju nacionalne 

kulturne baštine ali i upoznavanju tekovina glazbene kulture drugih naroda, poticanju 

kreativnosti mladih glazbenika te njegovanju najviših moralnih i umjetničkih vrednota kod 

naraštaja topličkih osnovnoškolaca.  

 

Zlatko Piplek svoju karijeru započinje kao organizator i animator kulture u Specijalnoj bolnici za 

medicinsku rehabilitaciju Minerva, uljepšavajući boravak pacijenata organiziranjem kazališnih, 

likovnih, zabavnih i drugih priredbi, naročito u teške dane Domovinskog rata. Nakon 

zapošljavanja u Osnovnoj školi Ivana i Antuna Kukuljevića, osnova Dječji tamburaški orkestar s 

kojime redovito osvaja istaknuta mjesta na županijskim i državnim smotrama te glazbenim 

festivalima tamburaške glazbe. Svojim je primjerom, radnim i umjetničkim navikama dao poticaj 

brojnim današnjim afirmiranim topličkim glazbenicima. Aktivno sudjeluje u svim glazbeno-

umjetničkim projektima od lokalnog i regionalnog značaja, tako da, između ostalog, osim što već 

dulje od dva desetljeća upravlja Dječjim tamburaškim orkestrom Osnovne škole Antuna i Ivana 

Kukuljevića kao njegov voditelj i dirigent, posjeduje iskustvo višegodišnjeg predsjednika 

Glazbene mladeži Varaždin te voditelja Tamburaškog orkestra, predsjednika i dopredsjednika 

Kulturno-umjetničkog društva Varaždinske Toplice.  

 

Zlatku Pipleku dodjeluje se nagrada za životno djelo obzirom na njegovo profesionalno, osobno i 

umjetničko usmjerenje te cjeloživotni rad na edukaciji mladih naraštaja, posvećenosti očuvanju, 

širenju i promicanju glazbenog stvaralaštva i nacionalne baštine. 

  

II. NAGRADA ZA IZNIMNA DOSTIGNUĆA U PROTEKLOM JEDNOGODIŠNJEM RAZDOBLJU 
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Članak 3. 

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

dodjeljuje se fizičkoj i pravnoj osobi za najvrednije rezultate, uspjehe u radu i iznimna postignuća u 

područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke 

kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti, 

ostvarena u vremenu od jedne godine koje prethodi dodjeli nagrade.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju 

iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te 

pisanim stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

  

Nagrada za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem razdoblju dodjeljuje se: 

 

1. Stanku Medvedecu iz Varaždinskih Toplica, Cvjetna ulica 26, prema prijedlogu gospodina 

Kristijana Remenara iz Varaždinskih Toplica, Cvjetna 22.  

 

Stanko Medvedec svoju je karijeru gradio kao učitelj fizike, matematike i tehničkog odgoja na 

osnovnim školama u Varaždinskim Toplicama, Svibovcu i Ljubešćici. Kao topla i pristupačna osoba, 

profesionalni put usmjerava na prenošenje mladim naraštajima vlastitih vrednota pravednosti, vjere 

u istinu i pronalaženja dobrog u svakom pojedincu. Ustrajnost za bolju budućnost Varaždinskih 

Toplica, pokazuje je u principijelnom, iskrenom i pravednom političkom i društvenom radu, 

doprinoseći razvoju demokratske misli u svakom pojedincu, vraćajući građanima vjeru u političke 

funkcije, te postajući trajnim uzorom mladim naraštajima. Nakon što se, zbog zdravstvenih problema 

povlači iz političkog života, svoj daljnji rad koncentrira na mlade naraštaje kojima pristupa ne samo 

edukacijski već i odgojno.   

 

Stanku Medvedecu dodjeljuje se nagrada za iznimna dostignuća u proteklom jednogodišnjem 

razdoblju za njegov vrijedan društveni rad posvećen odgoju mladih naraštaja te za principijelan 

politički angažman, potaknut borbom za istinu, poštenje, skromnost i bolje Varaždinske Toplice.  

 

 

III. NAGRADA ZA DOPRINOS UGLEDU I PROMOCIJI GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA U 

ZEMLJI I SVIJETU 

 

Članak 4. 

 

 Nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada Varaždinskih Toplica u zemlji i svijetu dodjeljuje se 

fizičkoj i pravnoj osobi za djelovanje u područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, 

zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, 

humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti, a kojima se naročito promiče ugled Grada te unaprjeđuje 

promocija Grada u zemlji i u svijetu.  

 

 Nagrada Grada Varaždinskih Toplica za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i svijetu iskazuje 

se posebnim priznanjem izrađenim u papirnatom obliku, odgovarajućom grafičkom opremom te pisanim 

stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

 Nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada u zemlji i svijetu dodjeljuje se: 
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1. Mati Halužanu iz Varaždinskih Toplica, Ulica Dragutina Domjanića 1, prema prijedlogu 

gospodina Kristijana Remenara iz Varaždinskih Toplica, Cvjetna ulica 22.  

 

Mato Halužan kao dugogodišnji član Hrvatske socijalno-liberalne stranke aktivno je sudjelovao u 

radu Gradskog vijeća u prethodnim sazivima, vršeći često ulogu predsjednika i potpredsjednika 

vijeća. Svojim je radom u predstavničkom tijelu kontinuirano poticao suradnju pozicije i opozicije, u 

svrhu ostvarenja viših ciljeva za dobrobit Grada i njegovih građana. Tolerantnim, gentlemanskim, 

kulturnim i odmjerenim političkim nastupom te mirnim sagledavanjem suprotstavljenih stavova, 

usmjeravao je diskurs na postizanje pravednih i efikasnih rješenja. U svojem se političkom radu 

zalagao za izvrsnost, demokratičnost i pravednost, a zahtijevao je razvoj i napredak lokalne 

zajednice. Ove su odlike okarakterizirale rad Mate Halužana i u njegovom aktivnom političkom i 

društvenom životu izvan granica Republike Hrvatske gdje je vrijedno i ustrajno, svojim primjerom 

širio ugled Grada Varaždinskih Toplica i promovirao razvojne mogućnosti, društvene vrednote i 

baštinu čitavog topličkog kraja.  

 

Mati Halužanu dodjeljuje se nagrada za doprinos ugledu i promociji Grada Varaždinskih Toplica u 

zemlji i svijetu za njegov požrtvovan i uzorit politički rad potaknut primjenom načela demokratičnosti, 

društvene pravednosti i tolerancije te za širenje ugleda Grada i promociju topličkog kraja u zemlji i 

svijetu.  

 

1. Specijalnoj bolnici za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice, Varaždinske 

Toplice, Trg slobode 1,  prema prijedlogu SDP Varaždinske Toplice.  

 

Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice za vrijedan, uspješan i iznimno 

kvalitetan rad zaposlenika odjela ugostiteljstva Minerva Specijalne bolnice koji svojim kontinuirano 

istaknutim radom na uspostavi i prezentaciji ugostiteljske tradicije i gastronomije topličkog kraja 

predstavljaju istinskog baštinika tradicije vrhunskog ugostiteljstva i gastronomije nekadašnjeg 

kupališnog lječilišta. Sudjelovanjem na gastronomskim susretima u inozemstvu, postizanjem 

vrhunskih uspjeha na kulinarskim natjecanjima te aktivnostima na svim važnim gradskim 

manifestacijama kada su obučeni u nošnje i odore koje pričaju o bogatoj baštini topličkog kraja, 

predstavljaju promotore Grada Varaždinskih Toplica u zemlji i svijetu.  

 

Specijalnoj bolnici za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice dodjeljuje se nagrada za 

doprinos ugledu i promociji Grada Varaždinskih Toplica u zemlji i svijetu za ostvarene vrhunske 

rezultate zaposlenika odjela ugostiteljstva „Minerva“ na kulinarskim susretima, predstavljanje 

topličke gastronomije i kulturne baštine te širenje ugleda Grada u zemlji i svijetu. 

 

 

IV. NAGRADA UČENICIMA OSNOVNIH ŠKOLA, SREDNJIH ŠKOLA I STUDENTIMA 

 

Članak 5.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica učenicima osnovnih škola, učenicima srednjih škola i 

studentima dodjeljuje se: 

 

a) Najboljim učenicima polaznicima osnovnih škola s područja Grada Varaždinskih Toplica, po 

prijedlogu samih osnovnoškolskih ustanova, za postignute iznimne rezultate na natjecanjima iz 



12 

 

 

pojedinih nastavnih predmeta i sportskih natjecanja, za nagrađene radove na području literarnog, 

scenskog, glazbenog, likovnog i drugog umjetničkog stvaralaštva, za osobite uspjehe u učenju i 

radu, uzorno i pohvalno ponašanje.  

b) Najboljim učenicima polaznicima srednjih škola, za postignute iznimne rezultate na natjecanjima iz 

pojedinih nastavnih i predmeta te stručnih i sportskih natjecanja, za nagrađene, izvedene, 

objavljene i na drugi način prikazane radove na području literarnog, scenskog, glazbenog, likovnog i 

drugog umjetničkog stvaralaštva, za osobite uspjehe u učenju i radu, uzorno i pohvalno ponašanje.  

c) Najboljim studentima, redovito upisanima na visoka učilišta sa sjedištem u Republici Hrvatskoj ili 

inozemstvu, za postignute iznimne rezultate u teorijskom i praktičnom akademskom radu, na 

znanstvenim, stručnim, sportskim i drugim natjecanjima, za nagrađene, izvedene, objavljene i na 

drugi način prikazane radove na području literarnog, scenskog, glazbenog, likovnog i drugog 

umjetničkog stvaralaštva, za sudjelovanje u znastvenim, tehničkim, istraživačkim, umjetničkim, 

stučnim i drugim projektima, studentima dobitnicima rektorovih, dekanovih i drugih nagrada.  

 

Nagrada Grada Varaždinskih Toplica učenicima osnovnih škola, učenicima srednjih škola i 

studentima iskazuje se posebnim priznanjem izrađenim u paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom 

opremom te pisanim stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

Nagrada najboljem učeniku polazniku osnovne škole dodjeljuje se:  

 

1. Filipu Križaniću iz Varaždinskih Toplica, Antuna i Ivana Kukuljevića 3, prema prijedlogu 

Osnovne škole Antuna i Ivana Kukuljevića, Varaždinske Toplice, Martina Pušteka 1.  

 

Filip Križanić ove je godine završio osmi razred osnovne škole. Osim odličnog uspjeha i uzornog 

vladanja, Filip Križanić se, tijekom čitavog svojeg osnovnoškolskog obrazovanja, isticao najvišim 

rezultatima na brojnim natjecanjima iz nastavnih predmeta: matematike, geografije i hrvatskog 

jezika, ali i vrhunskim sportskim uspjesima u šahu. Najznačajniji uspjeh postigao je 2017. godine, 

osvajanjem prvog mjesta na Državnom natjecanju iz matematike, te 2018. osvajanjem prvog mjesta 

u Županijskom natjecanju iz šaha, no iznimne je rezultate postizao i na Festivalima matematike u 

Varaždinu, kao i na ekipnim natjecanjima iz matematike u Puli i Koprivnici te nebrojenim turnirima 

šaha. Premda ponajviše posvećen matematici i šahu kojima pristupa s radoznalošću i 

odgovornošću mladog znanstvenika, Filip Križanić rado njeguje i druge talente, baveći se od 

malena glazbenom baštinom kao član Kulturno-umjetničkog društva Varaždinske Toplice.  

 

Filipu Križaniću dodjeljuje se nagrada kao najboljem učeniku osnovne škole za iskazan odlični 

uspjeh, postignute izvanredne rezultate na natjecanjima, festivalima i susretima iz matematike, 

geografije, hrvatskog jezika i šaha, za uzorno ponašanje, svestrano bavljenje raznim školskim i 

izvanškolskim aktivnostima te izvrsnost i odgovornost u pristupu radnim zadacima. 

  

Nagrada najboljoj učenici polaznici srednje škole dodjeljuje se: 

 

2. Karli Kožić iz Varaždinskih Toplica, Trg Antuna Mihanovića 7, prema prijedlogu 

neimenovanog predlagatelja.  

 

Karla Kožić jest učenica Druge gimnazije Varaždin koja se istaknula svojim značajnim sportskim 

uspjesima u području cestovnog biciklizma kojim se počela baviti krajem 2012. godine. Današnja 

članica Biciklističkog kluba Zadar, a trenutno prvoplasirana na utrkama bodovanima za Kup 

Hrvatske, Karla Kožić jest višestruka prvakinja i osvajačica medalja s državnog prvenstva u 
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Vinkovcima, gdje je osvojila zlatne medalje u disciplinama Cesta i Kronometar, kao i s državnog 

prvenstva na Učkoj, gdje je osvojila srebrnu medalju u disciplini Brdo. Svojim se sportskim 

uspjesima, Karla Kožić istaknula i na međunarodnoj razini, osvojivši za Republiku Hrvatsku, između 

preostalih 3000 učesnika iz 58 zemalja koji su se natjecali u 18 sportova, brončanu medalju na 

Gimnazijadi u Marakešu, natjecanju organiziranome pod pokroviteljstvom Međunarodnog školskog 

sportskog saveza.   

 

Karli Kožić dodjeljuje se nagrada kao najboljoj učenici srednje škole s područja Varaždinskih 

Toplica za iskazan izvanredan međunarodni sportski uspjeh, postignute vrhunske rezultate na 

natjecanjima, za uzorno ponašanje i odgovorno pristupanje savladavanju redovnih školskih 

zadataka te promicanje najviših vrijednosti zdravog športskog ponašanja.  

 

V. ZAHVALNICE 

Članak 6. 

 

Zahvalnica Grada Varaždinskih Toplica dodjeljuje se fizičkoj i pravnoj osobi za istaknut angažman u 

područjima gospodarstva, znanosti, kulture, sporta, obrazovanja, zaštite i unaprjeđenja okoliša, tehničke 

kulture, zdravstva, socijalne skrbi, društvenog razvoja, humanitarnog rada i drugih javnih djelatnosti te za 

svekolik rad u području općeg razvoja lokalne zajednice, radi obilježavanja  

značajnijih obljetnica te kao znak zahvalnosti donatorima i partnerima Grada.  

 

Zahvalnica Grada Varaždinskih Toplica iskazuje se paprinatom obliku, odgovarajućom grafičkom 

opremom te je pisana stiliziranim slovima na podlozi s istaknutim grbom Grada.  

 

Zahvalnica se dodjeljuje: 

 

1. Udruzi dragovoljaca i veterana Domovinskog rata Republike Hrvatske, Podružnice 

Varaždinske županije, Ogranka Varaždinske Toplice, prema prijedlogu Udruge dragovoljaca i 

veterana Domovinskog rata Republike Hrvatske, Podružnice Varaždinske županije iz Varaždina, 

Optujska 66b kao dragovoljnoj, nestranačkoj, samostalnoj i sveobuhvatnoj udruzi hrvatskih 

branitelja Domovinskog rata Republike Hrvatske, čiji se članovi nesebično posvećuju promicanju i 

očuvanju vrednota Domovinskog rata, patriotizma, zaštiti i stalnoj brizi za prava hrvatskih branitelja i 

invalida iz Domovinskog rata te članova njihovih obitelji, uključujući se aktivno i požrtvovno u 

obilježavanje svih važnih obljetnica Domovinskog rata, ali i organizaciju manifestacija značajnih za 

lokalnu zajednicu i njeno stanovništvo, vodeći se uvijek i prije svega sloganom: „Zajedno u ratu – 

zajedno u miru!“. 

Članak 7. 

Nagrade će se uručiti na svečanoj sjednici Gradskog vijeća zakazanoj za dan 10. kolovoza 2018. 

godine, a sve povodom Dana Grada koji se obilježava istog tog dana, na blagdan Sv. Lovre.  

 

Članak 8.  

 Ova Odluka objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu prvi dan 

od dana objave.  

 

 PREDSJEDNIK 
 GRADSKOG VIJEĆA 
 Franjo Prstec  
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TOČKA 2. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KAPITALNOJ POMOĆI OBITELJI JAKOPČIĆ 

 
Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći obitelji 

Jakopčić, kojeg su vijećnici primili uz poziv za sjednicu. 

  

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o kapitalnoj pomoći obitelji Jakopčić, na razmatranje i 

donošenje, a za izvjestiteljicu navedene točke odredila je Nives Ernoić, pročelnicu JUO Grada Varaždinskih 

Toplica. 

 
Pročelnica navodi da donošenje predložene odluke o raspolaganju imovinom u svrhu pružanja najnužnije 

pomoći radi socijalnog zbrinjavanja ugrožene obitelji, pripada upravo u nadležnost Gradskog vijeća. Valja 

napomenuti kako je riječ o kapitalnoj donaciji obzirom da će se novčanim sredstvima Grada izvršiti ulaganje 

u obiteljsku kuću. 

 

Nadalje navodi da što se razloga pružanja ove pomoći tiče, valja napomenuti kako se dana 02. svibnja 

2018. u Leskovcu Topličkom, nesretnim slučajem, zbio požar u kojem je, gotovo u potpunosti, uništena 

obiteljska kuća. U ovoj obiteljskoj kući živi obitelj Jakopčić, Antun Jakopčić, otac, Jasna Jakopčić majka i 

sin Mario Jakopčić. Drugi sin Marko Jakopčić smješten je u ustanovi za osobe s invaliditetom „Ludbreško 

sunce“ Ludbreg. Radi se o obitelji koja pripada u skupinu socijalno osjetljivih građana, obzirom na iznimno 

niska primanja koja se svode na invalidsku mirovinu punoljetnog sina, a sve to iz razloga što su otac i 

majka dugotrajno nezaposleni. Kako je, nakon izbijanja požara, čitava kuća uništena tako da nije moguće 

normalno stanovanje, a članovi obitelji zbrinuti su kod prijatelja i susjeda, to je neophodno, u što kraćem 

roku, pružiti im odgovarajuću pomoć. U svrhu ponovne rekonstrukcije kuće, u standardu koji je primjeren za 

normalno stanovanje, po inicijativi mjesnog odbora Leskovec, pribavljen je troškovnik izvedbe nužnih 

građevinskih i uslužnih radova. 

 

Pročelnica napominje da se ovom Odlukom predlaže dodjela kapitalne pomoći oštećenoj obitelji, a u svrhu 

ponovne izgradnje kuće, i to tako da se neposredno, prema računima izvođača radova, podmire svi 

troškovi koji su nastali, ali najviše do iznosa od 120.000,00 kuna. Isplata iznosa izvršit će se neposredno 

izvođaču radova, a kako bi se osigurala transparentnost postupanja i namjenski utrošak sredstava. Ukoliko 

se utvrdi da sredstva nisu namjenski utrošena, ovlašćuje se gradonačelnica na pokretanje odgovarajućih 

sudskih i drugih postupaka radi povrata plaćenog bez osnove, odnosno radi naknade nastale štete.  

 

Sredstva potrebna za izvršenje ove Odluke planirana su proračunom, na poziciji navedenoj u članku 

prijedloga Odluke, završila je pročelnica. 

 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec navodi da podržava ovaj prijedlog odluke te da treba pomoći ljudima koji su 

stradali. 

 

Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog Odluke o 
kapitalnoj pomoći obitelji Jakopčić 
 
Gradsko vijeće sa 12 glasova „za“ (jednoglasno) donosi Odluku o kapitalnoj pomoći obitelji Jakopčić. 
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Tekst akta glasi: 

 

 

O D L U K U 

o kapitalnoj pomoći obitelji Jakopčić  

 

Članak  1. 

 

 Ovom se Odlukom odobrava kapitalna pomoć obitelji Jakopčić iz Leskovca Topličkog broj 30, sa 

svrhom ponovne rekonstrukcije kuće koja je uništena u požaru izazvanome nesretnim slučajem dana 02. 

svibnja 2018.   

  

Članak 2. 

  

 Kapitalna pomoć obitelji Jakopčić se odobrava do iznosa od 120.000,00 kuna (slovima stodvadeset 

tisuća kuna i ništa lipa), i to isključivo u svrhu izvođenja građevinsko-obrtničkih i drugih radova i pružanja 

usluga, potrebnih za rekonstrukciju i adaptaciju obiteljske kuće, a sve do standarda kojim će se omogućiti 

ponovno stanovanje u istoj građevini, u skladu s troškovnikom Nikole Jakopčića, vlasnika obrta Dule iz 

Slanja, 3. listopada 7, 42230 Ludbreg. 

  

 Kapitalna pomoć se dodjeljuje na način da će se neposredno, na temelju računa ovlaštenih 

izvoditelja radova i pružatelja usluga, izvršiti uplata iz proračunskih sredstava Grada Varaždinskih Toplica. 

Računi ovlaštenih izvoditelja radova i pružatelja usluga imaju glasiti na Grad Varaždinske Toplice, s 

naznakom da je riječ o troškovima adaptacije kuće obitelji Jakopčić. Izvođenje radova i pružanje usluga 

obuhvaćenih računima ovlaštenih izvoditelja radova i pružatelja usluga nadzire stručna služba Grada te 

predsjednik Mjesnog odbora Leskovec Toplički.  

 

 

Odobrava se svaka isplata koja je do donošenja ove Odluke namjenski izvršena za potrebe 

rekonstrukcije i adaptacije kuće obitelji Jakopčić, time da se učinjene isplate imaju uračunati u iznos 

ukupno odobrene kapitalne pomoći.  

 

  

Članak 3. 

 

 Kapitalna pomoć navedena u članku 2. ove Odluke ima se utrošiti namjenski, isključivo u svrhu 

navedenu u člancima 1. i 2. Ukoliko se naknadno ustanovi nevjerodostojnost i/ili neosnovanost 

ispostavljenih računa i drugih zahtjeva za plaćanje, odnosno da plaćanje nije izvršeno u propisanu svrhu, 

ovlašćuje se Gradonačelnica Grada Varaždinskih Toplica na poduzimanje svih radnji i postupaka pred 

nadležnim javnopravnim tijelima, potrebnima za povrat neosnovano izvršenog plaćanja, odnosno na 

naknadu učinjene štete Gradu.  

  

Članak 4. 

 

 Sredstva potrebna za izvršenje ove Odluke planirana su Proračunom Grada Varaždinske Toplice za 

2018. godinu i projekcije za 2019. i 2020. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 76/2017., 

42/2018.), i to na poziciji: Glava 07 Socijalna zaštita, humanitarna skrb i drugi interesi, Program 2014. 
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Sufinanciranje djelatnosti iz socijalne zaštite, humanitarne skrbi i drugo, Aktivnost A201401 Socijalni 

program, Konto 382 Kapitalne donacije te u Programu javnih potreba Grada Varaždinske Toplice u 2018. 

godini („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 76/2017., 42/2018.).  

  

Članak 5.  

  

 Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

             PREDSJEDNIK 

          GRADSKOG VIJEĆA 

        

               Franjo Prstec 

 

 

TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI PROMETNOG UREĐENJA NA JAVNIM I NERAZVRSTANIM 
CESTAMA TE JAVNIM PARKIRALIŠTIMA NA PODRUČJU VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednik Gradskog vijeća dao je kraće izvješće uz Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na 

javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica, kojeg su vijećnici 

primili uz poziv za sjednicu. 

 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim 

cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica na razmatranje i donošenje, a za 

izvjestiteljicu navedene točke odredila je pročelnicu Nives Ernoić. 

 

Pročelnica navodi da je prometna regulacija na području Grada Varaždinskih Toplica uređena Odlukom o 

uređenju prometa na području Grada Varaždinskih Toplica koja u čl. 8. propisuje ograničenje, zabrane i 

druge promjene u postojećoj regulaciji prometa koje se po potrebi uvode na nerazvrstanim prometnicama 

na području Grada radi poboljšanja sigurnosti i zaštite sudionika u prometu, zaštitu okoliša, sprječavanja ili 

smanjenja prometnih zagušenja, korištenja parkirališta i slično. Prometnu regulaciju određuje gradonačelnik 

na prijedlog Jedinstvenog upravnog odjela ili Policijske uprave Varaždinske uz prethodnu suglasnost PU 

Varaždinske. Odredbom čl. 7. te Odluke propisano je da odluku o tome koje prometnice su jednosmjerne 

donosi gradonačelnik Grada na prijedlog Jedinstvenog upravnog odjela, uz prethodnu suglasnost 

ministarstva nadležnog za unutarnje poslove i ministarstva nadležnog za poslove prometa, ovisno o 

kategorizaciji istih. Daljnjom odredbom čl. 32. iste Odluke propisano je da parkirališne površine, 

organizaciju, način korištenja, način naplate i nadzor nad parkiranjem vozila na javnim parkiralištima Grada 

Varaždinskih Toplica posebnom odlukom donosi Gradsko vijeće uz prethodnu suglasnost Policijske 

uprave, završila je pročelnica. 

 

 

Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima 

na području Varaždinskih Toplica, razmatrala je i Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost 

Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, te je predsjednik Komisije gospodin Stjepan Denžić podnio 

izvjeće Komisije. 
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Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica na svojoj 

sjednici održanoj 23. srpnja 2018. godine razmatrala je Prijedlog Odluke o izmjeni prometnog uređenja na 

javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica, te predlaže 

Gradskom vijeću da Prijedlog usvoji u predloženom tekstu.  

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednik otvara raspravu. 

 

Vijećnik Josip Obad navodi da problem parkiranja nije novost te da je taj problem prepoznat i u prijašnjem 

sazivu. Uvijek kad je riječ o parkiranju spominju se zaposlenici bolnice koji svoje automobile ostavljaju na 

mjestima koja nisu predviđena za parkiranje. Nadalje vijećnik Obad osvrnuo se je na nogometno igralište u 

vlasništvu bolnice, stava je da umjesto što zapušteno i neodržavano prazno zjapi, moglo bi se prenamjeniti 

u parkiralište i istovremeno bi bilo korisno i uređeno. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da je ovaj elaborat rađen u suglasju s vodstvom bolnice, s ravnateljem 

gospodinom Kovačićem. Navodi da tvrtka koja je radila prometni elaborat nastavlja suradnju i s 

Specijalnom bolnicom za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice te se radi na uređenju kompletnog 

parkiranja na području Grada Varaždinskih Toplica, što uključuje parkiralište ispod velikog bazena Minerve, 

nadalje parkiralište iznad Minerve te parkiralište kod Doma 2. Napominje da je bolnica dala zeleno svjetlo 

što se tiče uvođenja novog prometnog uređenja. Također navodi da ravnatelj bolnice planira uvesti kartice 

za parkiranje zaposlenika bolnice, smatra da će se na taj način uvesti red. Nadalje predsjednik navodi da 

smo svi svjedoci nereda koje trenutno vlada u gradu, smatra da puno toga treba mijenjati te da sve ide u 

dobrom smjeru da se stanje promijeni na bolje. Stava je da parkirališta na području grada ima dovoljno, a 

što se tiče parkiranja zaposlenika bolnice napominje da je to problem poslodavca kojeg će morati riješiti, jer 

je poslodavac dužan osigurati parkiralište zaposlenicima, a ne Grad. Stava je da se prilikom manifestacija i 

događaja u gradu može koristiti parkiralište ispod bazena, parkiralište na području gdje je planirana 

izgradnja budućeg kolodvora te parkiralište kod groblja, ujedno smatra da su ta parkirališta dovoljna.  

Napominje da je u Tkalčićevoj ulici osigurano 30 parkirnih mjesta. 

Nadalje, predsjednik smatra da je naplata parkiranja donosila samo troškove i štetu gradu. Također stava 

je da nije zanemariva činjenica da se i prometni stručnjaci slažu da je uvođenje nove prometne regulacije 

puno bolje rješenje od trenutne prometne regulacije. 

 

Vijećnik Dragutin Šarec navodi da garantira da će nastati kaos u gradu nakon što se uvede nova prometna 

regulacija. Napominje da zaposlenici bolnice imaju svoje parkiralište, stava je da je problem u parkiranju 

gostiju i korisnika usluga Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Varaždinske Toplice. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da su stručnjaci radili ovaj elaborat i da to nije sporno, ali ga zanima koliko je 

predviđeno parkirališnih mjesta, navodi da iz elaborata to nije vidljivo. Smatra da će se uvođenjem nove 

prometne regulacije napraviti jako velika greška.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća navodi da u elaboratu postoji podatak o broju parkirališnih mjesta. 

 

Vijećnik Dragan Dašić navodi da nova prometna regulacija nije dobra iz razloga jer nakon njenog uvođenja 

neće biti dovoljno parkirališnih mjesta, stava je da će to biti veliki problem. 

 

Vijećnik Željko Bedeković navodi da će glasati protiv ovog prijedloga odluke. Stava je da treba razmišljati 

unaprijed, kad bi se tako razmišljalo onda bi se došlo do zaključka da se ne može računati na parkiralište 

kod groblja jer će se groblje proširivati. Nadalje smatra da bi bilo normalno i poželjno da se postave rubnici i 
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žardinjere te da na taj način također neće biti moguće koristiti određena mjesta za parkiranje, smatra da se 

na ništa od toga ne misli. 

 

Vijećnik Stjepan Denžić navodi da je vijećnik Bedeković trebao biti vijećnik u prošlom sazivu kad je bivša 

gradonačelnica govorila kako će se izgraditi podzemna garaža na dva kata, i on je u tom trenutku znao da 

je to neizvedivo, ali nije podrugljivo komentirao kako to sada vijećnik Bedeković radi. Smatra da je dovoljno 

da ne glasa za ovaj prijedlog odluke, a komentare nek zadrži za sebe. 

 

Vijećnik Željko Bedeković navodi da se on ne ruga već samo hoće dati do znanja da ukoliko se bude radilo 

na uređenju grada, tada se neće moći računati na parkirališta koja se sada spominju kao moguća opcija. 

Nadalje navodi da se je i za prošli elaborat smatralo da je dobar, pa je na kraju ustanovljeno da ipak ne 

valja i radio se je novi elaborat. 

 

Vijećnik Josip Obad navodi da svatko ima svoje viđenje i svoju priču. Stava je da niti njemu osobno nije 

drago što više neće biti moguće parkiranje ispred pošte i banke, što je do sada bilo praktično, ali da svi oko 

toga imaju svoje mišljenje i da će se uvijek naći dobre i loše strane. 

 

Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednik je istu zaključio i dao na glasovanje Prijedlog 

Odluke o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na 

području Varaždinskih Toplica. 

 
Gradsko vijeće sa 7 glasova „za“  i 5 glasova „protiv“ donosi Odluku o izmjeni prometnog uređenja na 
javnim i nerazvrstanim cestama te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica 
 

Tekst akta glasi: 

 

 

O D L U K U  

o izmjeni prometnog uređenja na javnim i nerazvrstanim cestama  

te javnim parkiralištima na području Varaždinskih Toplica  

 

Članak 1.  

 

 Na temelju suglasnosti Županijske uprave za ceste Varaždinske županije, KLASA: 340-08/17-03/21, 

URBROJ: 2186-376-03-17-3 od 31. listopada 2017., prethodne suglasnosti Ministarstva unutarnjih poslova, 

Policijske uprave Varaždinske, Službe policije, KLASA: 511-14-03/2-119/26-2017. DP od 10. listopada 

2017., rješenja Ministarstva unutarnjih poslova, Policijske uprave Varaždinske, Službe policije, KLASA: 

511-14-03/2-119/26-2/2018. DP od 20. srpnja 2018., prethodne suglasnosti Ureda državne uprave u 

Varaždinskoj županiji, Ispostave Novi Marof, KLASA: 340-09/18-01/01, URBROJ: 2186-01-7/1-18-2 od 19. 

srpnja 2018. suglasnosti Hrvatskih cesta d.o.o. KLASA: 340-09/18-14/3, URBROJ: 345-557-179-18-3 od 

29. ožujka 2018. i prethodne suglasnosti Ministarstva mora, prometa i infrastrukture KLASA: 340-03/18-

06/21, URBROJ: 530-05-3-2-1-18-2 od 17. travnja 2018., ovom se Odlukom mijenja prometno uređenje na 

javnim (razvrstanim) i nerazvrstanim cestama te parkiralištima na području Grada Varaždinskih Toplica.  

 

 Izmjena prometnog uređenja vrši se na temelju akata navedenih u prethodnom stavku, u skladu sa 

tekstualnim i grafičkim rješenjima predviđenima prometnim elaboratima broj: 240/17. i 245/17 iz 2017. 

godine te prometnim elaboratom broj: 254/18 iz 2018., svima izrađenima po trgovačkom društvu Labos 
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d.o.o. sa sjedištem u Varaždinu, Pavlinska 5. 

 

 Na temelju tekstualnih i grafičkih rješenja predviđenih u prometnim elaboratima iz prethodnog 

stavka mijenja se prometno uređenje u odnosu na:  

 

a) javne (razvrstane) ceste na području naselja Varaždinskih Toplica:  
- Ulica braće Radić (LC 25142) 
- Šetalište dr. Josipa Schlossera (LC 25142) 
- Trg slobode (LC 2250) 
- Ulica maršala Tita (ŽC 2250) 

 

b) nerazvrstane ceste na području naselja Varaždinskih Toplica:  
- Ulica bana Jelačića 
- Ulica Ivana Tkalčića 
- Trg Antuna Mihanovića 
- Trg Republike Hrvatske 

 

c) javna parkirališta na području naselja Varaždinskih Toplica, a koja se nalaze na sljedećim 
prometnicama: 

- Ulica braće Radić, Šetalište dr. Josipa Schlossera, Trg slobode, Ulica bana Jelačića, Trg 
Republike Hrvatske, Ulica Ivana Tkalčića. 

  

 Nastavnim odredbama ove Odluke propisuju se osnovna pravila uređenja prometa na području 

naselja Varaždinske Toplice, dok se detalji prometnog uređenja imaju primijeniti provedbom rješenja 

predviđenih grafičkim i tekstualnim dijelovima prometnih elaborata navedenih u stavku 2. ovog članka.  

 

Članak 2. 

 

 Ukidaju se javne parkirališne zone i uklanjaju se parkirališta koja se nalaze na sljedećim 

prometnicama: Ulica braće Radić, Šetalište dr. Josipa Schlossera, Trg Slobode, Ulica bana Jelačića, Trg 

Republike Hrvatske.  

 

 Iznimno od odredbe prethodnog stavka, u Ulici bana Jelačića, na mjesto označeno u prometnom 

elaboratu 254/18, uvodi se jedno parkirno mjesto za osobe s invaliditetom. 

 

 

 

Članak 3. 

 

 Nakon ukidanja javnih parkirališnih zona i uklanjanja parkirališta opisanih u članku 2. ove Odluke, 

promet se ima urediti na sljedeći način:  

 

a) Ukida se jednosmjerni promet te se uvodi dvosmjerni promet na prometnicama: Ulica braće Radić, 
Šetalište dr. Josipa Schlossera, Trg slobode.  

b) Otvara se za promet priključak s Trga Antuna Mihanovića na državnu cestu broj 526, i to isključivo iz 
smjera Trga Antuna Mihanovića na državnu cestu tako da se dopušta prometno priključivanje u 
desno i ulijevo s Trga Antuna Mihanovića na državnu cestu 526, dok se zabranjuje prometno 
priključivanje s državne ceste 526 na Trg Antuna Mihanovića.  

c) Ukida se dvosmjerni te se uvodi jednosmjerni promet u Ulici Antuna i Ivana Kukuljevića, i to tako da 
se smjer prometa odvija od zapadnog priključka (koji se nalazi u smjeru Šetališta dr. Josipa 
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Schlossera) prema istočnom priključku (koji se nalazi u smjeru raskrižja Ul. braće Radić i Ludbreške 
ul.). 

d) U ulici Ivana Tkalčića zadržava se jednosmjerni promet kao i postojeća javna parkirališna zona uz 
sljedeće izmjene: parkirališna mjesta mijenjaju se tako da se na početku Ul. Ivana Tkalčića (gledano 
iz smjera Trga slobode) ukidaju postojeća dva okomita parkirna mjesta te se uvodi jedno parkirno 
mjesto za osobe s invaliditetom, a na središnjem dijelu ulice ukidaju se dva postojeća bočna 
parkirna mjesta s desne strane te se umjesto njih uvode dva bočna parkirna mjesta za osobe s 
invaliditetom, i to na način predviđen prometnim elaboratom 254/18. Parkiranje na parkirnim 
mjestima u Ulici Ivana Tkalčića dopušta se bez ikakve naplate, ali tako da u radne dane (od 
ponedjeljka do petka), u vremenu od 07:00 do 15:00, parkiranje traje do 30 minuta, uz moguće 
uvođenje videonadzora. 

e) Na Trgu slobode, ispred kućnog broja 14, uvode se četiri okomita parkirna mjesta, isključivo za 
potrebe korisnika bankovnih i poštanskih usluga čiji pružatelji imaju sjedište poslovnih jedinica na 
navedenoj adresi.  

f) Zabranjuje se promet teretnim vozilima (uz iznimku dostavnih vozila) iz smjera Trga slobode i Ulice 
maršala Tita u Ulicu bana Jelačića.  

 

Članak 4.  

 

 Parkirališne zone na kojima je omogućeno zaustavljanje i parkiranje vozila, bez naplate, uvode se 

na sljedećim lokacijama: Trg Antuna Mihanovića i Zagrebačka ulica (kod groblja), time da se utvrđuje kako 

je zaustavljanje i parkiranje vozila omogućeno i na sljedećim lokacijama, a koje već imaju ulogu javnog 

parkirališta: Ulica bana Jelačića (parkiralište „Minerva“ – za potrebe zaposlenika, posjetitelja, pacijenata i 

dr.), Ulica Antuna i Ivana Kukuljevića (parkiralište „Dječji vrtić Tratinčica“ – za potrebe zaposlenika, 

korisnika usluga i posjetitelja) te Ulica Ivana Tkalčića. 

 

Članak 5.  

 

 U svrhu provedbe izmjena prometnog uređenja, predviđenog odredbama ove Odluke, izvršit će se 

odgovarajuće uklanjanje, promjena i postava nove vertikalne i horizontalne prometne signalizacije, znakova 

i opreme, u skladu s aktima i elaboratima navedenima u članku 1. te mjerodavnim propisima.  

 

Članak 6.  

 

 Izmjena prometnog uređenja te izmjena i dopuna prometne signalizacije predviđena ovom Odlukom 

ima se provesti na temelju akata te u skladu sa grafičkim i tekstualnim projektantskim rješenjima iz 

elaborata navedenih u članku 1. 

 

 Ovlašćuje se gradonačelnica na donošenje propisanih pojedinačnih odluka, pokretanje svih 

postupaka i poduzimanje radnji potrebnih za provedbu ove Odluke i primjenu grafičkih i tekstualnih rješenja 

iz elaborata navedenih u članku 1. 

 

 Tehnička, stručna i administrativna provedba ove Odluke povjerava se Jedinstvenom upravnom 

odjelu Grada Varaždinskih Toplica.  

 

 Zadužuju se gradonačelnica i Jedinstveni upravni odjel Grada Varaždinskih Toplica na započinjanje 

s radovima na izmjeni prometnog uređenja najkasnije s danom 13. kolovoza 2018. ili, ukoliko ova Odluka 

stupi na snagu nakon 13. kolovoza 2018. u skladu s općim pravilom o objavi i stupanju na snagu općih 

akata, tada najkasnije prvog radnog dana nakon stupanja na snagu ove Odluke. 
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Članak 7.  

 

Troškovi provedbe ove Odluke namirit će se iz proračunskih sredstava Grada, planiranih 

Proračunom Grada Varaždinske Toplice za 2018. godinu i projekcija za 2019. i 2020. godinu. 

 

Članak 8.  

 

 Stupanjem na snagu ove Odluke, prestaje važiti Odluka o regulaciji prometa i označavanju 

parkirališta u Varaždinskim Toplicama („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 49/2013.), u svim 

preostalim odredbama koje nisu stavljene van snage Odlukom o ukidanju naplate parkiranja na javnim 

parkiralištima na području Grada Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 

42/2018.) i to u odredbama članaka 1., 2., 3. i 5. 

 

Članak 9.  

 

 Ova se Odluka objavljuje u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa osmog 

dana od dana objave.  

 

        Predsjednik Gradskog vijeća 

Franjo Prstec 

 

Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednik Gradskog vijeća zaključuje 

sjednicu u 18:00 sati. 

 

Na kraju sjednice predsjednik je obavijestio sve gradske vijećnike da će se dana 10. kolovoza 2018. godine 

održati svečana sjednica Gradskog vijeća te ih je pozvao da se u što većem broju odazovu obilježavanju 

Dana grada, blagdana Svetog Lovre. 

 

Dovršeno! 

 

   ZAPISNIČAR                     PREDSJEDNIK 

                             GRADSKOG VIJEĆA 

 Martina Loborec 

              Franjo Prstec 


